



ကိုဗစ်-၁၉နှင့်ပတ်သက်သောနောက်ဆုံးအခြေအနေထုတ်ပြန်ကြေညာချက် (၁၆)

၂၀၂၁ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ (၂၉) ရက်နေ့

နောက်ခံအကြောင်းအရင်း

လက်ရှိအချိန်၌ထိုင်းနိုင်ငံသည်ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအများစုနည်းတူ အပြင်းထန်ဆုံးသောကူးစက်ပြန့်ပွားလွယ်သည့်ကိုဗစ်-၁၉ဒယ်လ်တာမျိုးကွဲတစ်ခုလှိုင်းကိုခံစားနေရပါသည်။ တာ့(ခံ)ခရိုက်တွင်ကပ်ရောဂါကူးစက်ပြန့်ပွားမှုမှာ ဇွန်လနောက်ဆုံးရက်များအတွင်းက မြန်မာနိုင်ငံရွှေ့ပြောင်းအလုပ်သမားများရှိရာစက်ရုံများမှစတင်ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုနှစ်အတွင်းလွန်ခဲ့သော (၆) လမှစ၍ခရိုက်အတွင်းရှိလူဦးရေ ၂၅,၀၀၀ ခန့်မှာကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ခံခဲ့ရ ပြီးလူဦးရေ ၃၅၀ ခန့်သေဆုံးခဲ့ကြောင်းမှတ်တမ်းများအရသိရှိရပါသည်။ ယခုအချိန်တွင် ကပ်ရောဂါကူးစက်နှုန်း လျော့ကျသွားကြောင်းအထောက်အထားများတွေ့ရပြီး ထိုင်းနိုင်ငံအနှံ့ကိုဗစ်-၁၉ နှင့်ပတ်သက်သောကန့်သတ်ထား ချက်များကိုဖြေလျော့ပေးမှုများရှိခဲ့သော်လည်းရောဂါကူးစက်မှု ဆက်လက်ရှိနေသေးသည့်အတွက်တာ့(ခံ)ခရိုက် သည်ထိုင်းနိုင်ငံတွင်းရှိခရိုက် (၇၇)ခုအနက် အမြင့်ဆုံး ထိန်းချုပ်ကန့်သတ်ထားသောနယ်မြေ ၂၃ ခုတွင် တစ်ခုအပါအဝင်ဖြစ်နေဆဲဖြစ်ပါသည်။

လွန်ခဲ့သောနှစ်ပတ်အတွင်း မဲဆောက်မြို့နှင့် နီးစပ်မြို့နယ်များဖြစ်သည့် ဖုတ်ဖရ၊မယ်ရမနှင့် ထာ့ဆောင်းယန်းတို့ တွင် နေ့စဉ်ပိုးကူးစက်ခံလူနာပျမ်းမျှ ၅၀ ဝန်းကျင်ရှိခဲ့ပါသည်။ [\(တာ့\(ခံ\)ခရိုက်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးရုံးကြော်ညာစာမျက်နှာ\)](#) ထိုင်းကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏တရားဝင်ကုသရေးဆေးရုံတစ်ခုအဖြစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သောမယ်တော်ဆေးခန်း ၌ကူးစက်ခံရသူလူနာများသိသာထင်ရှားသောလျော့နည်းမှုများကိုတွေ့ခဲ့ရပြီး လက်ရှိအချိန်တွင် ကိုဗစ်-၁၉ ကူးစက်ခံရသောလူနာ ၁၂ ဦးသည် မယ်တော်ဆေးခန်း၏ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်မှုအောက်တွင်ရှိနေပါသည်။ ကပ်ရောဂါလှိုင်းစတင်ခံစားခဲ့ရသည့်အချိန်မှစ၍မယ်တော်ဆေးခန်းသည် ထိုင်းကျန်းမာရေးဌာနမှ လွှဲပြောင်းပေးလာသည့် လူနာဖြစ်စေ၊ မယ်တော်ဆေးခန်းအဝန်းအဝိုင်းအတွင်းမှဖြစ်စေ၊ ကိုဗစ်-၁၉ ပိုးကူးစက်ခံ ရသောလူနာစုစုပေါင်း (၇၃၈)ဦးကို ကြည့်ရှုစောင့်ရှောက်ပေးခဲ့ပါသည်။ ကိုဗစ်-၁၉ လူနာများအပြင် မဲဆောက်မြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံတွင် ကိုဗစ်-၁၉ကူးစက်ခံရခြင်းကြောင့် တက်ရောက်ကုသမှုခံယူနေသောမီးဖွားမိခင်များ၏ မွေးကင်းစကလေး ဦး ၃၀ ကိုလည်းဆေးရုံမှ ဆင်းလာသည့်အထိလက်ခံကြည့်ရှုပြုစုပေးနေပါသည်။

ထိုင်းအစိုးရသည် နိုဝင်ဘာလ ၁ ရက်နေ့မှစတင်၍ရောဂါဖြစ်ပွားမှုနိမ့်သောနိုင်ငံများ (မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် ၆၃ နိုင်ငံ) မှဝင်ရောက်လာသော ကာကွယ်ဆေး အပြည့်အဝထိုင်းပြီးသွားသည့် နိုင်ငံခြားသားများအားရောဂါခြေချုပ် ထားရှိမှုကိုဖြေလျော့ပေးခြင်းများအပါအဝင် ကိုဗစ်-၁၉ကန့်သတ်ထိန်းချုပ်မှုအချို့ကိုလျော့ချပေးခဲ့ပါသည်။ တစ်ချိန်တည်းတွင် တစ်နိုင်ငံလုံး၏အတိုင်းအတာအရ ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးမှုနှုန်းမှတစ်ဖြည်းဖြည်း တိုးတက်လာနေပြီး နိုဝင်ဘာလ ၂၈ရက်နေ့အထိတစ်နိုင်ငံလုံးလူဦးရေ၏ ၆၁.၈၉%သည် ကာကွယ်ဆေးထိုး



အပြည့်အဝထိုးပြီးခဲ့ပြီဖြစ်သည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ တာ့(ခံ)ခရိုင်၏ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုနှုန်းမှာ တစ်နိုင်ငံလုံးနှုန်း ထားအတိုင်းအတာအရလျော့နည်းနေပါသေးသည်။ ဤဖြစ်ရပ်အမှန်မှာ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပဋိပက္ခများ၊ ညှင်းပန်း နှိပ်စက်မှုများ၊ စီးပွားရေးပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများကိုဖြစ်ပေါ်စေခဲ့သောစစ်အာဏာသိမ်းမှုကြောင့် ထိုင်းနိုင်ငံအတွင်းသို့ တရားမဝင်ရွှေ့ပြောင်းလာမှုများအကြီးအကျယ်ဆက်လက်ရှိနေဆဲဖြစ်သောကြောင့် အထူးသဖြင့်ရွှေ့ပြောင်း လူထုအများစုမှာထိုင်းနိုင်ငံအတွင်း၌နေထိုင်မှုအခက်အခဲအခြေအနေမျိုးကိုဆက်လက်ရင်ဆိုင်နေရသဖြင့်၊ တစ်ဦး နှင့်တစ်ဦးခွာ၍နေခြင်း၊ သီးခြားခွဲနေခြင်းကဲ့သို့သောကိစ္စ-၁၉ကာကွယ်တားဆီးရေးနည်းလမ်းများအပေါ် အခက်အခဲဖြစ်စေသဖြင့်၊ တာ့(ခံ)ခရိုင်သည် ကိစ္စ-၁၉ကာကွယ်တားဆီးရေးနည်းလမ်းများအပေါ် အခက်အခဲ ဖြစ်စေသဖြင့် တာ့(ခံ)ခရိုင်သည်ကိစ္စ-၁၉ ကပ်ရောဂါကူးစက်ပျံ့ပွားမှုကိုဆက်လက်ခံစားနေရဆဲဖြစ်သည်။ ကပ်ရောဂါဖြစ်ပွားမှုမြင့်တက်နေသည့်အချိန်တွင် မယ်တော်ဆေးခန်းသည် ကိစ္စ-၁၉ကာကွယ်တားဆီးရေး လုပ်ငန်းများလုပ်ဆောင်ရန်နှင့် မိမိ၏ဝန်ထမ်းများကိုကြည့်ရှုပြုစုရန်အတွက်ဆေးခန်း အတွင်းရှိဝန်ဆောင်မှုများ အားလုံးကို ယာယီရပ်ဆိုင်းထားခဲ့ရပါသည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ လက်ရှိအချိန်တွင် မယ်တော်ဆေးခန်းသည် ဝန်ဆောင်မှုအားလုံးကိုသတ်မှတ်ထားသောအချိန်အတွင်းစောင့်ဆိုင်းလူနာဦးရေကိုကန့်သတ်ထားခြင်းအပါအဝင် တင်းကြပ်သောကိစ္စ-၁၉ ကာကွယ်တားဆီးရေးလမ်းညွှန်ချက်များနှင့်စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့်အညီ ဝန်ဆောင်မှုအားလုံးကိုပြန်လည်လုပ်ဆောင်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

အုပ်စုအမျိုးအစား	အ တ ည် ပြုလူနာ စုစုပေါင်း	အ တ ည် ပြု လူနာအသစ်	မဲဆောက်ပြည်သူ့ဆေး ရုံကြီးသို့လွှဲပြောင်းပေး သည့်ဦးရေ	လက်ရှိစောင့်ကြပ် ကြည့်ခံ နေ ရ သ ည့် ဦးရေ	ပြန်လည်သက်သာလာပြီး အိမ်ပြန်ခွင့်ပြုလိုက်သည့် ဦးရေ
ဆေးကုသရေးဆိုင်ရာဝန်ထမ်း	၆၇	၀	၅	၀	၆၇
ကုသရေးဆိုင်ရာမဟုတ်သည့်အခြား ဝန်ထမ်း	၁၀၀	၀	၁၂	၀	၁၀၀
အိမ်ထောင်စုအတွင်းထိတွေ့မှု	၁၁၁	၀	၂	၀	၁၁၁
အ နီး ပတ်ဝန်းကျင် ရှိ လူ ထု အသိုင်းအဝိုင်း	၈၅	၀	၅	၀	၈၅
လူနာများ	၁၃၃	၃	၁၆	၁၀	၁၂၀
သွားဖွားမိခင်နှင့်မိသားစု	၂၈	၁	၈	၁	၂၄
ယာယီကုသရေးဆေးရုံ (၄)	၂၁၄	၀	၆	၁	၂၁၃
စုစုပေါင်း	၇၃၈	၄	၅၄	၁၂	၇၂၀

* ၂၀၂၁ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၂၄ရက်နေ့ နောက်ဆုံးရရှိထားသည့်အခြေအနေများ



နိုဝင်ဘာလ ၂၄ ရက်နေ့တွင်ကိုဗစ်-၁၉ ပိုးကူးစက်ခံရသည့်အတည်ပြုလူနာစုစုပေါင်း (၁၂) ဦး (လူနာနှင့်သူတို့၏ မိသားစုဝင် (၁၁)ဦး၊ မဲဆောက်အထွေထွေဆေးရုံကြီးမှလွဲပြောင်းပေးသောလူနာ (၁)ဦး) ကိုဆေးခန်းဝင်း အတွင်းရှိသီးခြားခွဲထုတ်ထားရှိသည့်နေရာတွင်ပြုစုစောင့်ရှောက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ကိုဗစ်-၁၉အတည်ပြုလူနာ နှင့် အနီးကပ်ထိတွေ့ခဲ့သည့်သူများကိုလည်းမယ်တော်ဆေးခန်းဝန်ထမ်းနှင့်မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းဝန်ထမ်းများ၏ စောင့်ကြည့်မှုဖြင့်ရောဂါခြေချုပ်ထားရှိ (quarantine)ကာစောင့်ကြည့်ပြုစုပေးနေပါသည်။ သတ်မှတ်ထားသည့် (၁၄)ရက်သီးခြားခွဲထားစောင့်ကြည့်မှုခံယူပြီးနောက်ပြန်လည်ကျန်းမာလာသောသူပေါင်း ၇၂၀ဦးကိုဆေးခန်းမှ ဆင်းခွင့်ပြုလိုက်ပါသည်။

ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှု

ထိုင်းနိုင်ငံအမျိုးသား၏ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းအစီအစဉ်များအရ မယ်တော်ဆေးခန်းဝန်ထမ်းများ အပါအဝင်၊ ရှေ့တန်းမှ ဦးဆောင်နေသောကျန်းမာရေးလုပ်သားများအား ယခုနှစ်တွင်ကာကွယ်ဆေးထိုးပေး ပြီးဖြစ်ပါသည်။ လက်ရှိတွင် မယ်တော်ဆေးခန်း ဝန်ထမ်းဦးရေ (၃၅၅)ဦးကိုကာကွယ်ဆေးကို(Sinovac, Sino-pharm, Pfizer သို့မဟုတ် Astra Zeneca 2ကြိမ်)အပြည့်အဝထိုးနှံပေးခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ထိုင်းနိုင်ငံ ကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံခြင်းမူအရ Sinovac ၂ ကြိမ်ထိုးနှံပြီးစီးခဲ့သော ဝန်ထမ်း(၂၇)ဦးမှကိုယ်ခံအားတိုးမြှင့်ဆေး AstraZeneca တတိယကြိမ် ထိုးနှံပေးခဲ့ပါသည်။ ကိုဗစ် (၁၉) ကူးစက်ခံခဲ့ရပြီးပြန်လည်ကောင်းမွန်လာသောဝန်ထမ်း ၂၆ ဦး မှာ ကိုဗစ်ကာကွယ်ဆေးထိုးရန်စားရင်းသွင်းထားပြီးမကြာမီအချိန်တွင်ကာကွယ်ဆေးထိုးပေးမှုရရှိတော့မည်ဖြစ် ပါသည်။

မယ်တော်ဆေးခန်းအားထိုင်းနိုင်ငံကာကွယ်ဆေး ထိုးနှံခြင်း အစီအစဉ်၏တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် ပူးပေါင်း ပါဝင်စေ၍ မဲဆောက်ရှိရွှေ့ပြောင်းလူထုအတွက် ကာကွယ်ဆေးထိုးဌာနအဖြစ်သတ်မှတ်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤကဲ့သို့သောပမာဏ ခြေလှမ်း၏အစအဖြစ် မယ်တော်ဝန်ထမ်းများ၊မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်း၏ဝန်ထမ်းများနှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါကူးစက်နိုင်ခြေ မြင့်မားသော လူထုအသိုင်းအဝိုင်းရှိလူများဦးရေစုစုပေါင်း (၆၇၈) ဦးကို မယ်တော်ဆေးခန်းနှင့်မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများ၏ ကျွမ်းကျင်ဆေးဝန်ထမ်းများမှ Sinopharm ကာကွယ်ဆေး အပြည့်အဝထိုးနှံပေးခဲ့သည်။ ထို့အပြင်မယ်တော်ဆေးခန်းသည်မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်သည့် Shoklo ဌာနဖျားရောဂါရှာဖွေလေ့လာခြင်းဌာန (SMRU)နှင့်ပူးပေါင်း၍ နောက်လာမည့်လများအတွင်း၌ ထိုင်း-မြန်မာ နယ်စပ်တစ်လျှောက်ရှိရွှေ့ပြောင်းလူထုများ (မည်သည့်သက်သေခံအထောက်အထားမျှမရှိသည့်သူများအပါ အဝင်)အား ကိုဗစ်-၁၉ကာကွယ်ဆေးအလုံးရေ ၆,၅၂၀ ထိုးနှံပေးရန်အစီအစဉ်များချမှတ်ထားပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးပံ့ပိုးပေးသူအဖြစ်မယ်တော်ဆေးခန်းသည် မိမိ၏မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့်အတူအနီးကပ် ပူးပေါင်း၍ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးခြင်းကို ဘေးကင်းလုံခြုံစွာနှင့်ထိရောက်စွာလုပ်ဆောင်ရန် အချက်အလက်များ



စီမံခန့်ခွဲမှုနည်းစနစ်များချမှတ်ခြင်း (Cold Chain Management) နှင့်ဝန်ထမ်းများအားလုံးအတွက်ကာကွယ်ဆေးများနှင့်ပတ်သက်သော (ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများကိုစောင့်ကြည့်ခြင်းနှင့်အချိန်မီလွှဲပြောင်းပေးခြင်းစနစ်ကို ဖွဲ့စည်းပေးခြင်းများအပါအဝင်) အချိန်မီ၍အပြည့်စုံလုံလောက်သောသင်တန်းများကိုစီစဉ်ပေးပါသည်။

မယ်တော်ဆေးခန်းနှင့်တကွ CBOs များနှင့် EHO များသည်နိုင်ငံတကာ NGO များနှင့်ပူးပေါင်း၍ထိုင်း၊ မြန်မာနယ်စပ် တစ်လျှောက် နေထိုင်နေကြသည့်အခွင့်အရေးနည်းသော သူများအတွက်ကာကွယ်ဆေးထိုးနိုင်ခွင့် တန်းတူရရှိရေးကို ဆက်လက်တိုးချဲ့လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤလုပ်ငန်းအားတိုးချဲ့လုပ်ဆောင်ခြင်းကြောင့်ဒေသအတွင်း ရှိဘေးဖယ်ထားခံရသောသူများ၏အသက်များနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းရပ်တည်မှုများကိုဝိုင်းဝန်းကာကွယ် စောင့်ရှောက်ပေးနိုင်မည်သာမက၊ မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းကြီးထွားလာနေသည့် ပဋိပက္ခများ၊ လူ့အခွင့်အရေးချိုးဖောက်မှုများ၊ နေထိုင်ရာဒေသမှ ဖယ်ရှားပစ်ခြင်းခံရမှုများနှင့် တစ်နေရာမှ တစ်နေရာသို့အတင်းအကြပ် ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်ရခြင်းကြောင့် ထိုင်းနိုင်ငံအပေါ် ကိုဗစ်-၁၉ကြောင့်ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာလုံခြုံရေး အန္တရာယ်များကို ကူညီဖြေရှင်း ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ပညာရေး

ဩဂုတ်လ(၄)ရက်နေ့မှစ၍ CDC ကျောင်းသည် ၂၀၂၁-၂၀၂၂စာသင်နှစ်အတွက်ကျောင်းသား ၄၂ ဦးအားတိုက်ရိုက်ထိတွေ့မှုမရှိသည့်နည်းအသုံးပြုကာပညာရေးကိုပံ့ပိုးပေးခဲ့ပါသည်။ ထိုင်းနိုင်ငံလူထုကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် နိုဝင်ဘာလကျောင်းဖွင့်ရက်မတိုင်မီ၊ တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့်ကိုဗစ်-၁၉ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပေးခြင်းအစီအစဉ်ဖြင့်(အသက် ၁၂နှစ်မှ ၁၈နှစ်အကြား)အထက်တန်းကျောင်းသားများအား ကိုဗစ်-၁၉ကာကွယ်ဆေး (Pfizer) ကိုအောက်တိုဘာလ ၄ရက် နေ့မှစတင်ကာထိုးနှံပေးခဲ့ပါသည်။ ဤပမာဏခြေလှမ်း၏အစိတ်အပိုင်း တစ်ခုအနေဖြင့် (အသက် ၁၈နှစ်အောက်ရှိ) CDC ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူဦးရေ (၆၉)ဦးသည်အောက်တိုဘာလ (၂၇)ရက်နေ့တွင် (Pfizer)ကာကွယ်ဆေးပထမအကြိမ်ထိုးနှံပေးမှုကိုလက်ခံရရှိခဲ့ပါသည်။

ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများ

ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ကိုယ်ခန္ဓာပိုင်းဆိုင်ရာကုထုံး (Physiotherapy)ဌာနနှင့် အပ်စိုက်ကုထုံးဌာနများမှလွဲ၍ ကျန်သော ပြင်ပလူနာဌာနများအားလုံးကို၊ ကန့်သန့်ချက်အတိုင်းအတာများအရနှင့် ကြိုတင်စာရင်းသွင်းထားခြင်း စနစ်များအရ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်လိုက်ပြီဖြစ်ပြီး၊ အတွင်းလူနာဌာနများအားလုံးကိုအောက်တိုဘာလ (၄)ရက်နေ့တွင်အပြည့်အဝပြန်လည် စတင်လိုက်ပြီဖြစ်ပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍မယ်တော်ဆေးခန်း၏ Facebook တွင်([မြန်မာဘာသာ/အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့်](#)) တင်ထားသော နောက်ဆုံးရသည့်သတင်းအချက်အလက်များ



အထူးသဖြင့်ကြိုတင်ခန့်မှန်းရန်မပြုနိုင်သော အခြေအနေရှိ သည့် ကာလ များအတွင်း တတ်နိုင်သမျှရရှိစေဆောင် ထားသည့် သတင်းအချက်အလက်များကို မကြာခဏဖတ်ရှုပေးစေလို ပါသည်။

အလှူငွေ/ထောက်ပံ့မှုများ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ဝန်ဆောင်မှုများအပေါ်နှင့်ကျွန်ုပ်တို့မှဝန်ဆောင်မှုများပေးနေသည့်လူထုအသိုင်းအပေါ်အထောက်အပံ့ များပေးခဲ့သည့်/ပေးနေဆဲဖြစ်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်များအားလုံးကိုအထူးကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အတွက်အလွန် လိုအပ်သော ပစ္စည်းများကိုအောက်ပါ စားရင်းဇယားတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။

အထွေထွေလူမှုရေးဆိုင်ရာအထောက်အပံ့
အစာခြောက် (ဆန်၊ငါး၊သေတ္တာ၊ဆီ၊ ပဲဆား၊ငရုတ်သီးမှုန့်၊ အသားမှုန့် စသဖြင့်)
အာဟာရဖြည့်အစာ (နို့မိုင်လို စသဖြင့်)
ဆေးဝါးအထောက်အပံ့
PPEs (ခွဲစိတ်ခန်းသုံးနှာခေါင်းစည်း၊ မျက်နှာကာ၊ လက်အိတ်၊ ခေါင်းစွပ်၊ ဆေးရုံသုံးအပေါ် ရုံအဝတ်)
N95 နှာခေါင်းစည်း
ခွဲစိတ်ခန်းသုံးတိုက်ချွတ်ဆေးကြောပစ္စည်းများ (Surgical Scrubs)
ပိုးသတ်ဆေးရည်များ
အရက်ပျံ ၇၀ % + ဂလစ်ဆရင်း ၁%
အရက်ပျံဂျယ် (Alcohol Gel)
တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေးအသုံးအဆောင်ပစ္စည်း
တစ်ကိုယ်ရည်သန့်ရှင်းရေးပစ္စည်း (ဆပ်ပြာ၊ခေါင်းလျော်ရည်၊သွားတိုက်ဆေး၊အမျိုးသမီးလစဉ်သုံးပစ္စည်း၊ အိမ်သာ သုံးစက္ကူ။)

* ထောက်ခံချက်ရရှိထားသောပစ္စည်းများကိုအောက်ပါထိုင်းနိုင်ငံ FDA ဝက်ဆိုဒ်တွင်ရှာဖွေနိုင်ပါသည်။

https://www.fda.moph.go.th/sites/Medical/SitePages/test_kit_covid19.aspx

ဤစားရင်းဇယားသည်မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပရိုင်းလဲဖြစ်ပေါ်နေသောအခြေအနေများအရအရေးကြီးလိုအပ်ချက် များဖြစ်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အပြောင်းအလဲရှိပါကအချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီအကြောင်းကြားသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ လူဒါန်းလိုသည့်အချက် အလက်နှင့်ပတ်သတ်၍ အောက်တွင်ဖော်ပြထားသည့်ရွေးချယ်သတ်မှတ်ထားသည့် သူထံသို့ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။



ဆက်သွယ်ရမည့်အကြောင်းအရာများ

သိရှိလိုသည့်အထွေထွေအကြောင်းအရာများနှင့်အလှူငွေပေးခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီးအောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များထံသို့ ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

- ဆရာမနွယ်နီ (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ထိုင်းဘာသာ) ၀၈၄-၈၂၀-၃၇၄၃
- ဆရာမအယ်နီ (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ကရင်ဘာသာ) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၉-၉၁၆-၅၈၅၅
- ဆရာမ ပတ္တနီ (Ms Pattinee Suanprasert) (အင်္ဂလိပ်နှင့်ထိုင်းဘာသာ) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၇-၆၇၇-၁၄၁၅

မီဒီယာများအတွက်ဆက်သွယ်ရန်။

- Fundraising@maetaoclinic.org (အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ ကရင်ဘာသာ)
- ဆရာမ ပတ္တနီ (Ms Pattinee Suanprasert) (အင်္ဂလိပ်နှင့်ထိုင်းဘာသာ) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၇-၆၇၇-၁၄၁၅

ဆေးဘက်ဆိုင်ရာစုံစမ်းမေးမြန်းခြင်း။

- ဆရာမနော်ဆီဖီယာလှ (မြန်မာ၊ အင်္ဂလိပ်၊ကရင်ဘာသာဖြင့်) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၁-၀၃၇-၅၈၀၀
- ဆရာမဝါးခူဖော (မြန်မာ၊ကရင်ဘာသာဖြင့်) ဖုန်းနံပါတ် ၀၈၉-၉၆၁-၇၃၁၆

ကိုဗစ်-၁၉ အခြေအနေတိုက်ရိုက်အရေးပေါ်တုံ့ပြန်လုပ်ဆောင်မှုအဖွဲ့အားအကူအညီပေးရန်စိတ်ဝင်စားသော သူများအနေဖြင့် online အားဖြင့်အလှူငွေများလွှဲပေးနိုင်ပါသည်။

အကောင့်အမည် (Suwannimit Foundation for Mae Tao Clinic)

အကောင့်နံပါတ် : ၀၁၆ ၈ ၈၃၈၀၇၇

ဘဏ်နှင့်ဘဏ်ခွဲ : Kasikorn Bank, Mae Sot

Swift Code: KASITHBK

ဘဏ်လိပ်စာ : ၈၄/၉ Prasart Withi Rd, Mae Sot, Tak Province, 63110, Thailand

အလှူငွေများပေးရန်အတွက်ထပ်မံသိရှိရန်လိုအပ်သေးပါက အောက်ပါ စာမျက်နှာ သို့နှိပ်/ဝင်ပါ။

<https://maetaoclinic.org/how-to-help/donate/> or contact at fundraising@maetaoclinic.org